
1 

 

PROTOKÓŁ NR XXIX/2017 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W PRZECŁAWIU  

w dniu 20 czerwca 2017 roku  
 
odbytej w Sali Obrad Urzędu Miejskiego w Przecławiu przy ul. Kilińskiego 7, 39-320 Przecław. 
 
W posiedzeniu Rady Miejskiej w Przecławiu, której przewodniczył Pan Zenon Krawczyk - 
Przewodniczący Rady, udział wzięli Radni Rady Miejskiej wg listy obecności stanowiącej 
załączniki Nr 1 do protokołu, sołtysi i przewodniczący zarządu osiedli wg listy obecności 
stanowiącej załączniki Nr 2 do protokołu oraz zaproszeni goście wg listy obecności 
stanowiącej załączniki Nr 3 do protokołu. 
 
Obrady XXIX sesji Rady Miejskiej (zwanej dalej Radą) w VII kadencji otworzył o godz. 10:00  
i prowadził Pan Zenon Krawczyk – Przewodniczący Rady (zwany dalej Przewodniczącym), 
wygłaszając formułę: „Wysoka Rado, otwieram XXIX sesję Rady Miejskiej”. Następnie przywitał 
przybyłych na posiedzenie: Radnych, Burmistrza Przecławia Pana Ryszarda Wolanina, Zastępcę 
Burmistrza Pana Edwarda Janusza Dybskiego, Dyrektorów i Kierowników Jednostek 
Organizacyjnych, sołtysów i przewodniczących osiedli oraz zaproszonych gości. 
 
Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji bierze udział 12 radnych. 
Następnie poinformował, iż porządek obrad sesji radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o 
sesji i pozostałymi niezbędnymi materiałami. Porządek ten stanowi załącznik nr 4 do 
protokołu.  
 
Porządek obrad XXIX sesji Rady Miejskiej przedstawia się następująco: 
 
Porządek obrad XXIX sesji:  
 

1. Pytania i wnioski radnych, pisma do Rady Miejskiej w Przecławiu. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Przecławiu.  
3. Rozpatrzenie sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy Przecław za 

rok 2016. 

4. Przedstawienie informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Przecław na  
31 grudnia 2016r. 

5. Przedstawienie informacji o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego oraz 
skuteczności działań policji i straży pożarnej na terenie gminy Przecław w 2016 
roku. 

6. Rozpatrzenie sprawozdań finansowych Instytucji Kultury Gminy Przecław za rok 
2016: 

 Miejskiego Centrum Kultury w Przecławiu, 
 Gminnej Biblioteki Publicznej w Przecławiu, 
 Samorządowego Domu Kultury w Tuszymie. 

7. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego Gminy Przecław za rok 2016. 

8. Przedstawienie Uchwały Nr XIV/76/2017 z dnia 31 marca 2017r. Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie opinii o 
przedłożonym przez Burmistrza Przecławia sprawozdaniu rocznym  
z wykonania budżetu gminy za 2016 rok. 
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9. Przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Przecławiu z dnia  
18 maja 2017r. w sprawie rozpatrzenia sprawozdania rocznego z wykonania 
budżetu Gminy Przecław za rok 2016. 

10. Przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Przecławiu z dnia  
18 maja 2017r. w sprawie rozpatrzenia sprawozdania finansowego Gminy 
Przecław za rok 2016. 

11. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Przecławiu z dnia 
18 maja 2017r. w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Przecławia  
z tytułu wykonania budżetu Gminy Przecław na rok 2016. 

12. Przedstawienie Uchwały Nr XVI/134/2017 z dnia 29 maja 2017r. Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie opinii o 
przedłożonym wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Przecławiu  
o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Przecławia z tytułu wykonania budżetu 
za 2016 rok. 

13. Dyskusja 

Przerwa na stanowiska pozostałych stałych Komisji Rady Miejskiej w Przecławiu dotyczące 
wykonania budżetu Gminy Przecław za 2016r. 

14. Przedstawienie opinii: 
 Komisji Budżetowo – Inwestycyjnej, Gospodarki i Mienia, 

 Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw Socjalnych, Ochrony 

Środowiska, 

 Komisji Regulaminowej i Porządku Publicznego, 

 Komisji Rolnictwa, Produkcji, Handlu i Usług. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Przecław za 

2016 rok. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Przecławia absolutorium z 

tytułu wykonania budżetu za 2016 rok. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku od nieruchomości, 

podatku rolnego i podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa oraz 

wyznaczenia, rozliczenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej, ustalenia stawek 

oraz wyznaczenia inkasentów na terenie Gminy Przecław. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wykup nieruchomości 

położonej w Błoniu, gmina Przecław. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wykup nieruchomości 

położonej w Rzemieniu, gmina Przecław. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

położonej w Łączkach Brzeskich, gmina Przecław. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

położonej w Kiełkowie, gmina Przecław. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Przecław na 

rok 2017. 

24. Wolne zapytania i wnioski 
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Przewodniczący – poddał pod głosowanie porządek obrad. 
Porządek obrad XXIX sesji Rady Miejskiej przyjęty został jednogłośnie przez Radnych. 
Przystąpiono do realizacji porządku obrad. 
 
Ad 1.  
Pytania i wnioski radnych, pisma do Rady Miejskiej w Przecławiu 
 
Pisma 
Przewodniczący – poinformował że do Rady wpłynęło pismo Powiatu Mieleckiego w sprawie 
osuwiska zlokalizowanego wzdłuż drogi powiatowej Nr 1184R w miejscowości Podole – pismo 
stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  
 
Władysław Grzelak – Radny – zapytał dlaczego Radni nie otrzymali w wersji papierowej 
materiałów dotyczących udzielenia absolutorium. 
 
Przewodniczący – przypomniał Radnemu że zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami obszerne 
materiały będące przedmiotem obrad są przekazywane Radnym za pośrednictwem poczty 
elektronicznej na służbowe adresy e-mail. W związku z tym wszelkie materiały związane z 
udzieleniem absolutorium Radny otrzymał na służbową pocztę elektroniczną. 
 
Nikt inny nie zadał pytania ani nie złożył wniosku. 
 
Ad 2.  
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Przecławiu. 
 
Przewodniczący – zabierając głos w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji Rady 
Miejskiej, zwrócił się z zapytaniem, kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji Rady 
Miejskiej. 
 
W głosowaniu nad przyjęciem protokołu uczestniczyło 12 radnych.  
Za przyjęciem protokołu Nr XXVIII/2017 z dnia 25 maja 2017 roku głosowało 12 
radnych, nikt nie głosował przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Zatem Protokół Nr XXVIII/2017 z dnia 25 maja 2017 roku został przyjęty przez radnych 
12 głosami „za”.  
 
Następnie Przewodniczący oddał głos Panu Edwardowi Januszowi Dybskiemu, który wręczył 
Pani Zofii Rusin zaświadczenie o wyborze na sołtysa sołectwa Biały Bór. 
 
Ryszard Wolanin – Burmistrz – złożył gratulacje nowemu sołtysowi. 
 
Zofia Rusin – Sołtys Białego Boru – podziękowała za życzenia i poprosiła o owocną współpracę. 
 
Ad 3, 4, 6, 7. 
Rozpatrzenie sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy Przecław za rok 
2016. 
Przestawienie informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Przecław na  
31 grudnia 2016r. 
Rozpatrzenie sprawozdań finansowych Instytucji Kultury Gminy Przecław za rok 
2016: 

 Miejskiego Centrum Kultury w Przecławiu, 
 Gminnej Biblioteki Publicznej w Przecławiu, 
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 Samorządowego Domu Kultury w Tuszymie. 
Rozpatrzenie sprawozdania finansowego Gminy Przecław za rok 2016. 
 
Przewodniczący – przypomniał że materiały dotyczące omawianych sprawozdań Radni 
otrzymali w wersji elektronicznej na służbowe adresy e-mail. 
Oddał głos Burmistrzowi Przecławia . 
 
Ryszard Wolanin – Burmistrz Przecławia – zabrał głos w sprawie budżetu 2016.  
Przedstawił stronę dochodową. 
Dochody Gminy Przecław wykonane zostały w 98,73% w wysokości 41 785 842,61 zł. 
Przypomniał wszystkim że: 

1. Dochody własne to kwota 4 856 256,16 zł – w tym podatki lokalne – ok. 3 mln. zł,  
2. Udział w podatku dochodowym – 4 729 869,64 zł, 
3. Subwencje to ponad 17 mln zł, 
4. Dotacje stanowią ponad 35% dochodów budżetowych gminy Przecław.  

Zwrócił uwagę na skutki obniżenia górnych stawek podatkowych – z analizy wynika, że 
wynoszą one ok 1,8 mln. 
Skutki decyzji wydanych przez organ podatkowy – umorzenie zaległości podatkowych wraz z 
odsetkami za zwłokę od zaległości podatkowych stanowią kwotę 28 428,40 zł. 
Zwrócił również uwagę na Pomoc społeczną – dochody w tym dziale stanowią ponad 13,3 mln 
zł z czego ponad 7 mln. zostało przeznaczonych na realizację PROGRAMU 500+. 
 
Joanna Krzempek - Skarbnik Gminy - przedstawiła sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy 
Przecław za 2016 rok. Rozpoczęła od strony dochodowej – prezentacja stanowi załącznik nr 
6 do protokołu. 
Przedstawiła poziom dochodów w 2016r. oraz podział dochodów na: dochody własne, udziały 
w podatku dochodowym, subwencję, dotacje oraz pozostałe dochody. 
Przedstawiła realizację dochodów gminy Przecław w poszczególnych działach. 
 
Ryszard Wolanin – Burmistrz Przecławia – zabrał głos w sprawie wydatków budżetowych.  
Przedstawił stronę wydatkową. 
Wydatki budżetowe Gminy Przecław wykonane zostały w 97,67% w wysokości 45 858 972,25 
zł. 
Przypomniał wszystkim że: 

1. Obsługa długu publicznego stanowi kwotę 309 tys.,  
2. Fundusz sołecki wraz z budżetem obywatelskim stanowi kwotę 600 tys. zł, 
3. Realizacja zadań bieżących z zakresu administracji rządowej na świadczenia rodzinne, 

świadczenia z funduszu alimentacyjnego – ok. 900 tys. , 
4. Likwidacja skutków powodzi – 90 tys. zł., 
5. Zwrot części podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego 

wykorzystywanego do produkcji rolnej przez producentów rolnych – ponad 186 tys., 
6. Dotacja celowa otrzymana z budżetu państwa na zadanie „Narodowy Program Rozwoju 

Czytelnictwa” – ponad 30 tys. zł, 
7. „Pomoc państwa w zakresie dożywiania” – 91 tys. zł, 
8. „Modernizacja dróg rolniczych” – 43 tys. zł, 
9. „Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Tuszyma” – 50 tys. zł, 
10. „Rządowy Program wspomagania organów prowadzących szkoły” – 24 tys. zł, 
11. Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Dobrynin – 70 tys. zł, 
12. Wydatki na budowę oczyszczalni ścieków i kanalizacji w miejscowości Podole, 
13. Wydatki na budowę Domu Kultury w Przecławiu, 
14. Na remont zabytkowej kaplicy św. Bernardyna. 
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Joanna Krzempek - Skarbnik Gminy - Przedstawiła strukturę wydatków za rok 2016 w podziale 
na wydatki bieżące oraz majątkowe - – prezentacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 
Przedstawiła informację o stanie mienia komunalnego w podziale na: udziały w Spółce ZGK w 
Przecławiu, w Spółce Dwa Brzegi, grunty skomunalizowane i nieskomunalizowane. 
 
Przedstawiła sprawozdanie finansowe za rok 2016 obejmujące: bilans z wykonania budżetu, 
zbiorczy bilans jednostek budżetowych, zbiorczy rachunek zysków i strat jednostek 
budżetowych oraz zbiorcze zestawienie zmian w funduszu jednostek. 
 
Ryszard Wolanin – Burmistrz Przecławia – przypomniał, że ze sprawozdaniami finansowymi 
Instytucji Kultury Gminy Przecław Radni mieli możliwość zapoznać się przed sesją. Prosił o 
pytania. 
 
Nikt nie miał pytań do przedstawionych sprawozdań.  
 
W związku z tym, że nikt nie zabierał głosu Przewodniczący przeszedł do realizacji pkt. 5 
porządku obrad. 
 
Ad 5.  
Przedstawienie informacji o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego oraz 
skuteczności działań policji i straży pożarnej na terenie gminy Przecław w 2016 
roku. 
 
Ryszard Wolanin – Burmistrz Przecławia – oddał głos Panu Grzegorzowi Marucha Kierownikowi 
Posterunku Policji w Przecławiu, aby przedstawił informacje o stanie bezpieczeństwa i 
porządku publicznego oraz skuteczności policji na terenie działania Posterunku Policji w 
Przecławiu w 2016 rok – informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Grzegorz Marucha – Kierownik Posterunku Policji w Przecławiu – przedstawił efekty pracy 
Policjantów z Posterunku Policji w Przecławiu w zakresie pracy: dochodzeniowo – śledczej, 
operacyjno – wykrywczej, prewencyjnej, z działań na drogach oraz przedstawił kierunki pracy 
policjantów na 2017r. 
 
Ryszard Wolanin – Burmistrz Przecławia – oddał głos również Panu Zenonowi Krawczykowi 
Prezesowi Zarządu Gminnego ZOSP w Przecławiu, aby przedstawił informacje o działalności 
OSP z terenu Gminy Przecław za 2016 rok. 
 
Zenon Krawczyk – Prezes Zarządu Gminnego ZOSP w Przecławiu – przedstawił efekty 
działalności OSP z terenu Gminy Przecław. 
 
W związku z tym, że nikt nie zabierał głosu przystąpiono do realizacji pkt 8 porządku obrad. 
 
Ad 8.  
Przedstawienie Uchwały Nr XIV/76/2017 z dnia 31 marca 2017r. Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie opinii  
o przedłożonym przez Burmistrza Przecławia sprawozdaniu rocznym z wykonania 
budżetu gminy za 2016 rok. 

 

Przewodniczący – oddał głos Pani Skarbnik. 
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Joanna Krzempek - Skarbnik Gminy - odczytała Uchwałę Nr XIV/76/2017 z dnia 31 marca 
2017r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie opinii o 
przedłożonym przez Burmistrza Przecławia sprawozdaniu rocznym z wykonania budżetu gminy 
za 2016 rok, z której wynikało, że przedłożone sprawozdanie roczne z wykonania budżetu 
gminy Przecław za 2016 rok RIO opiniuje pozytywnie - uchwała stanowi załącznik nr 8 do 
protokołu. 
 
Ad 9.  
Przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Przecławiu z dnia  
18 maja 2017r. w sprawie rozpatrzenia sprawozdania rocznego z wykonania 
budżetu Gminy Przecław za rok 2016. 
 
Przewodniczący – oddał głos Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej Radnemu Józefowi 
Bogdanowi. 
 
Józef Bogdan – Radny – przedstawił opinię Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Przecławiu z 
dnia 18 maja 2017r. w sprawie rozpatrzenia sprawozdania rocznego z wykonania budżetu 
Gminy Przecław za rok 2016, z której wynika że Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje 
wykonanie budżetu Gminy Przecław za 2016 rok - opinia stanowi załącznik nr 9 do 
protokołu. 
 
Ad 10.  
Przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Przecławiu z dnia  
18 maja 2017r. w sprawie rozpatrzenia sprawozdania finansowego Gminy 
Przecław za rok 2016. 
 
Przewodniczący – oddał głos Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej Radnemu Józefowi 
Bogdanowi. 
 
Józef Bogdan – Radny – przedstawił opinię Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Przecławiu z 
dnia 18 maja 2017r. w sprawie rozpatrzenia sprawozdania finansowego Gminy Przecław za rok 
2016, z której wynika że Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje sprawozdanie finansowe 
Gminy Przecław za 2016 rok - opinia stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Ad 11.  
Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Przecławiu z dnia 18 
maja 2017r. w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Przecławia z tytułu 
wykonania budżetu Gminy Przecław na rok 2016. 
 
Przewodniczący – oddał głos Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej Radnemu Józefowi 
Bogdanowi. 
 
Józef Bogdan – Radny – przedstawił wniosek Komisji Rewizyjnej Miejskiej w Przecławiu z dnia 
18 maja 2017r. w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Przecławia z tytułu wykonania 
budżetu Gminy Przecław za rok 2016, z którego wynika że Komisja Rewizyjna wnioskuje do 
Rady Miejskiej w Przecławiu o udzielenie absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy za 
2016 rok - wniosek stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Ad 12.  
Przedstawienie Uchwały Nr XVI/134/2017 z dnia 29 maja 2017r. Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie opinii o 
przedłożonym wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Przecławiu o 
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udzielenie absolutorium Burmistrzowi Przecławia z tytułu wykonania budżetu za 
2016 rok. 
 
Przewodniczący – oddał głos Pani Skarbnik. 
 
Joanna Krzempek - Skarbnik Gminy – odczytał Uchwałę Nr XVI/134/2017 z dnia 29 maja 2017r. 
Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie opinii o 
przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Przecławiu o udzielenie absolutorium 
za 2016 rok, z której wynikało że RIO pozytywnie opiniuje wniosek Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Przecławiu o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Przecławia z tytułu wykonania 
budżetu za 2016 rok - uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Ad 13.  
Dyskusja. 
 
Nikt nie zabrał głosu. 
 
Przewodniczący - ogłosił 15 minut przerwy w czasie której pozostałe Komisje Stałe Rady 
Miejskiej wypracują stanowiska dotyczące wykonania budżetu Gminy Przecław za 2016 rok.  
 
Ad 14.  
Przedstawienie opinii: 
 

 Komisji Budżetowo – Inwestycyjnej, Gospodarki i Mienia, 

Przewodniczący – poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetowo – Inwestycyjnej, Gospodarki 
i Mienia Radnego Tadeusza Koperę o przedstawienie stanowiska Komisji dotyczącego 
wykonania budżetu Gminy Przecław za 2016. 
 
Tadeusz Kopera – Przewodniczący Komisji Budżetowo – Inwestycyjnej, Gospodarki i Mienia – 
odczytał opinię Komisji Budżetowo – Inwestycyjnej, Gospodarki i Mienia. Komisja pozytywnie 
ocenia wykonanie budżetu gminy Przecław za 2016 rok i wnioskuje o udzielenie absolutorium 
Burmistrzowi Przecławia – opinia Komisji Budżetowo – Inwestycyjnej, Gospodarki i Mienia 
stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 

 Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw Socjalnych, Ochrony 

Środowiska, 

Przewodniczący – poprosił Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw 
Socjalnych, Ochrony Środowiska Radnego Stanisława Moździocha o przedstawienie stanowiska 
Komisji dotyczącego wykonania budżetu Gminy Przecław za 2016. 
 
Stanisław Moździoch – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw 
Socjalnych, Ochrony Środowiska – odczytał opinię Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, 
Spraw Socjalnych, Ochrony Środowiska. Komisja wnioskuje o udzielenie absolutorium 
Burmistrzowi Przecławia – opinia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw Socjalnych, 
Ochrony Środowiska stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 

 Komisji Regulaminowej i Porządku Publicznego, 

Przewodniczący – poprosił Przewodniczącego Komisji Regulaminowej i Porządku Publicznego 
Radnego Zbigniewa Jurka o przedstawienie stanowiska Komisji dotyczącego wykonania 
budżetu Gminy Przecław za 2016. 
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Zbigniew Jurek – Przewodniczący Komisji Regulaminowej i Porządku Publicznego – odczytał 
opinię Komisji Regulaminowej i Porządku Publicznego. Komisja wnioskuje o udzielenie 
absolutorium Burmistrzowi Przecławia. Wg Komisji budżet roku 2016 był zrealizowany 
wzorowo – opinia Komisji Regulaminowej i Porządku Publicznego stanowi załącznik nr 15 do 
protokołu. 
 

 Komisji Rolnictwa, Produkcji, Handlu i Usług. 

Przewodniczący – poprosił Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Produkcji, Handlu i Usług 
Radnego Romana Gawrysia o przedstawienie stanowiska Komisji dotyczącego wykonania 
budżetu Gminy Przecław za 2016. 
 
Roman Gawryś – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Produkcji, Handlu i Usług – odczytał 
opinię Komisji Rolnictwa, Produkcji, Handlu i Usług. Komisja wnioskuje o udzielenie 
absolutorium Burmistrzowi Przecławia – opinia Komisji Rolnictwa, Produkcji, Handlu i Usług 
stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Nikt nie zabrał głosu w sprawie przedstawionych opinii poszczególnych Komisji Stałych Rady 
Miejskiej w Przecławiu. 
 
Ad. 15. 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Przecław za 
2016. 
 
Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały.  
 
Nikt nie zabierał głosu na temat projektu uchwały.  
 
W związku z tym, że nikt nie zabierał głosu w dyskusji nad projektem uchwały Przewodniczący 
poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Przecław za 2016. 
 
W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 12 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 11 
radnych, nikt nie głosował przeciw, jeden radny wstrzymał się od głosu. 
 
Zatem Rada podjęła Uchwałę Nr XXIX/256/2017 w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Przecław za 
2016 rok - stanowiącą załącznik nr 17 do protokołu. 
 
Przewodniczący zamknął pkt 15 i przeszedł do realizacji pkt. 16. 
 
Ad. 16. 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Przecławia absolutorium z 
tytułu wykonania budżetu za 2016 rok. 
 
Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały.  
 
Nikt nie zabierał głosu na temat projektu uchwały.  
 
W związku z tym, że nikt nie zabierał głosu w dyskusji nad projektem uchwały Przewodniczący 
poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Przecławia 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2016 rok. 
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W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 12 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 12 
radnych, nikt nie głosował przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Zatem Rada podjęła Uchwałę Nr XXIX/257/2016 w sprawie udzielenia Burmistrzowi 
Przecławia absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2016 rok - stanowiącą załącznik nr 
18 do protokołu. 
 
Przewodniczący stwierdził że radni Rady Miejskiej udzielili absolutorium Burmistrzowi 
Przecławia z tytułu wykonania budżetu gminy Przecław za 2016  składając życzenia i gratulacje 
Burmistrzowi Przecławia. 
 
Ryszard Wolanin – Burmistrz Przecławia – podziękował wszystkim za współpracę i życzliwość. 
 
Przewodniczący zamknął pkt 16 i przeszedł do realizacji pkt. 17. 
 
Ad 17.  
Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku od nieruchomości, 
podatku rolnego i podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa oraz 
wyznaczenia, rozliczenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
 
Przewodniczący – omówił i przedstawił projektu uchwały. 
 
W związku z tym, że nikt nie zabrał głosu w dyskusji nad projektem uchwały Przewodniczący 
poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku od 
nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa oraz 
wyznaczenia, rozliczenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
 
W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 12 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 12 
radnych, nikt nie głosował przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Zatem Rada podjęła Uchwałę Nr XXIX/258/2017 w sprawie zarządzenia poboru podatku 
od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa oraz 
wyznaczenia, rozliczenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso - stanowiącą 
załącznik nr 19 do protokołu. 
 
Przewodniczący zamknął pkt 17 i przeszedł do realizacji pkt. 18. 
 
Ad 18.  
Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej, ustalenia stawek oraz 
wyznaczenia inkasentów na terenie Gminy Przecław. 
  
Przewodniczący – omówił i przedstawił projektu uchwały.  
 
W związku z tym, że nikt więcej nie zabrał głosu w dyskusji nad projektem uchwały 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty 
targowej, ustalenia stawek oraz wyznaczenia inkasentów na terenie Gminy Przecław. 
 
W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 12 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 12 
radnych, nikt nie głosował przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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Zatem Rada podjęła Uchwałę Nr XXIX/259/2017 w sprawie wprowadzenia opłaty 
targowej, ustalenia stawek oraz wyznaczenia inkasentów na terenie Gminy Przecław - 
stanowiącą załącznik nr 20 do protokołu. 
 
Przewodniczący zamknął pkt 18 i przeszedł do realizacji pkt. 19. 
 
Ad 19. 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wykup nieruchomości położonej 
w Błoniu, gmina Przecław. 

 

Przewodniczący – poprosił Pana Macieja Jemioło – Dyrektora Wydziału Urbanistyki, Inwestycji, 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Gruntami o omówienie i przedstawienie projektu uchwały.  
 
Maciej Jemioło – Dyrektor Wydziału Urbanistyki, Inwestycji, Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Gruntami – omówił projekt uchwały. Poinformował, że przedmiotowa nieruchomość zostanie 
przeznaczona na poszerzenie drogi gminnej. 
 
Nikt nie zabrał głosu na temat projektu uchwały. 

 

W związku z tym, że nikt nie zabrał głosu w dyskusji nad projektem uchwały Przewodniczący 
poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wykup nieruchomości 
położonej w Błoniu, gmina Przecław. 

 

W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 12 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało  
12 radnych, nikt nie głosował przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Zatem Rada podjęła Uchwałę Nr XXIX/260/2017 - w sprawie wyrażenia zgody na wykup 
nieruchomości położonej w Błoniu, gmina Przecław - stanowiącą załącznik nr 21 do 
protokołu. 
 
Przewodniczący zamknął pkt 19 i przeszedł do realizacji pkt. 20. 
 
Ad 20.  

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wykup nieruchomości położonej 

w Rzemieniu, gmina Przecław. 

 

Przewodniczący – poprosił Pana Macieja Jemioło – Dyrektora Wydziału Urbanistyki, Inwestycji, 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Gruntami o omówienie i przedstawienie projektu uchwały.  
 
Maciej Jemioło – Dyrektor Wydziału Urbanistyki, Inwestycji, Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Gruntami – omówił projekt uchwały. Poinformował, że przedmiotowa nieruchomość zostanie 
przeznaczona na poszerzenie drogi gminnej. 
 
Nikt nie zabierał głosu na temat projektu uchwały. 

 

W związku z tym, że nikt nie zabrał głosu w dyskusji nad projektem uchwały Przewodniczący 

poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wykup nieruchomości 

położonej w Rzemieniu, gmina Przecław. 

 

W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 12 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało  
12 radnych, nikt nie głosował przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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Zatem Rada podjęła Uchwałę Nr XXIX/261/2017 - w sprawie wyrażenia zgody na wykup 

nieruchomości położonej w Rzemieniu, gmina Przecław - stanowiącą załącznik nr 22 do 

protokołu. 

 
Przewodniczący zamknął pkt 20 i przeszedł do realizacji pkt. 21. 
 
Ad 21.  

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

położonej w Łączkach Brzeskich, gmina Przecław. 

 

Przewodniczący – poprosił Pana Macieja Jemioło – Dyrektora Wydziału Urbanistyki, Inwestycji, 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Gruntami o omówienie i przedstawienie projektu uchwały.  
 
Maciej Jemioło – Dyrektor Wydziału Urbanistyki, Inwestycji, Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Gruntami – omówił projekt uchwały.  
 
Władysław Grzelak – Radny – zapytał o dokładne położenie przedmiotowej działki. 
 
Maciej Jemioło – Dyrektor Wydziału Urbanistyki, Inwestycji, Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Gruntami – poinformował że przedmiotowa działka położona jest przy drodze w kierunku na 
Wylów tzw. „Poręby” 
 
Nikt więcej nie zabrał głosu na temat projektu uchwały. 

 

W związku z tym, że nikt więcej nie zabrał głosu w dyskusji nad projektem uchwały 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż nieruchomości położonej w Łączkach Brzeskich, gmina Przecław. 

 

W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 12 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało  
12 radnych, nikt nie głosował przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 

Zatem Rada podjęła Uchwałę Nr XXIX/262/2017 - w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości położonej w Łączkach Brzeskich, gmina Przecław - stanowiącą załącznik nr 

23 do protokołu. 

 
Przewodniczący zamknął pkt 21 i przeszedł do realizacji pkt. 22. 
 
Ad 22.  

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

położonej w Kiełkowie, gmina Przecław. 

 

Przewodniczący – poprosił Pana Macieja Jemioło – Dyrektora Wydziału Urbanistyki, Inwestycji, 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Gruntami o omówienie i przedstawienie projektu uchwały.  
 
Maciej Jemioło – Dyrektor Wydziału Urbanistyki, Inwestycji, Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Gruntami – omówił projekt uchwały.  
 
Nikt nie zabierał głosu na temat projektu uchwały. 
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W związku z tym, że nikt nie zabrał głosu w dyskusji nad projektem uchwały Przewodniczący 

poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości położonej w Kiełkowie, gmina Przecław. 

 

W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 12 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało  
12 radnych, nikt nie głosował przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 

Zatem Rada podjęła Uchwałę Nr XXIX/263/2017 - w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości położonej w Kiełkowie, gmina Przecław - stanowiącą załącznik nr 24 do 

protokołu. 

 
Przewodniczący zamknął pkt 22 i przeszedł do realizacji pkt. 23. 
 
Ad 23.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Przecław na rok 
2017. 
 
Przewodniczący – poprosił Panią Joannę Krzempek – Skarbnika Gminy o omówienie i 
przedstawienie projektu uchwały.  
 
Joanna Krzempek – Skarbnik Gminy - omawiając projekt uchwały uwzględniła wprowadzone 
autopoprawki do projektu uchwały.  
 
Nikt więcej nie zabierał głosu na temat projektu uchwały.  
 
W związku z tym, że nikt nie zabierał głosu w dyskusji nad projektem uchwały Przewodniczący 
poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej na 2017 rok.  
 
W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 12 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 12 
radnych, nikt nie głosował przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Zatem Rada podjęła Uchwałę Nr XXIX/264/2017 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej 
na 2017 rok - stanowiącą załącznik nr 25 do protokołu. 
 
Przewodniczący zamknął pkt 23 i przeszedł do realizacji pkt. 24. 
 
Ad 24.  
Wolne zapytania i wnioski. 

 

Edward Janusz Dybski – Zastępca Burmistrza – zabrał głos w sprawie koszenia poboczy przy 

drogach gminnych i powiatowych oraz w sprawie dewastacji przystanków przy drodze 

wojewódzkiej w miejscowości Tuszyma. 

 

Maciej Jemioło – Dyrektor Wydziału Urbanistyki, Inwestycji, Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Gruntami – poinformował że Wykonawca który wygrał przetarg w powiecie na koszenie 

poboczy wzdłuż dróg powiatowych miał awarię sprzętu dlatego tak długo to trwa. 

 

Andrzej Pietrzycki – Sołtys Podola – zadał pytanie odnośnie transportu uczniów do szkół z 
Podola do Mielca.  
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Ryszard Wolanin – Burmistrz Przecławia – zabrał głos w sprawie koncepcji transportu na 
terenie gminy Przecław. 
 
Ryszard Brzozowski – Sołtys Tuszymy – zabrał głos w sprawie wykoszeń trawy wzdłuż 
chodników przy drodze wojewódzkiej. Złożył wniosek aby Gmina wystąpiła z oficjalnym 
pismem do Zarządu Dróg Wojewódzkich o umieszczenie odpowiednich znaków drogowych dot. 
prędkości oraz o naprawę chodników przy drodze wojewódzkiej. 
 
Władysław Grzelak – Radni – zwrócił uwagę na szybka jazdę motorów przez sołectwo Łączki 
Brzeskie. 
 
Przewodniczący – zaprosił wszystkich na Zawody Sportowo – Pożarnicze w Przecławiu. 
 
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za 
udział w obradach i wygłaszając formułę „Wysoka Rado zamykam XXIX sesję Rady Miejskiej 
w Przecławiu” - zamknął posiedzenie o godzinie 14:15. 
 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 

 

 
 
 

Protokołowała: 

 

Dorota Strzelczyk 

 

        Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Przecławiu 

       

          Zenon Krawczyk 


